
In de raadsvergadering van 26 januari jl. stelde de D66-fractie n.a.v. de Raadsinformatienota over 
Algoritmen wanneer de gemeente jaarlijks gaat rapporteren over het gebruik van Algoritmen. 
De portefeuillehouder, wethouder Goossens, gaf aan hier later op terug te komen. 
 
Inmiddels is dit uitgezocht: het college zal hier jaarlijks in het eerste kwartaal over rapporteren aan de 
raad. 

 


